
   
Kultur- och fritidsförvaltningen Tjänsteskrivelse 1 (3) 

 2022-09-08 Diarienummer  

 
  KU 2022/0106 

Postadress Besöksadress Telefon växel Internetadress E-post 
Box 41 
221 00 Lund 

Stora Södergatan 47 046-359 50 00 www.lund.se kultur-fritid@lund.se 

 

 Christian Håkansson 

utvecklingsstrateg Idrott  

 

Skrivelse från Sebastian Jaktling (S) - Nya istider i 
Lunds kommun 

Förslag till beslut 
Kultur och fritidsnämnden beslutar 

att behovet av mer isyta arbetas in i den pågående utredningen av 
Arenaområdet, 

att alternativa geografiska placeringar av isyta beaktas i 
utredningen av Arenaområdet, samt 

att därmed anse skrivelsen besvarad. 

Sammanfattning 
Sebastian Jaktling (S) har inkommit med en skrivelse till kultur- och 
fritidsnämnden gällande bristande tillgång och utveckling av istider i 
Lunds kommun.  

I skrivelsen föreslår Sebastian Jaktling (S) att uppdra åt kultur- och 
fritidsförvaltningen att, i nära samverkan med berörda föreningar, 
utreda möjliga förslag för byggnation av en ny ishall i arenaområdet 
samt ytterligare ishall i ett annat geografiskt läge, samt  

att utredningen berör flera möjliga geografiska lägen och tar höjd för 
att etappvis bygga ut den samlade tillgången till istider i kommuner, 
samt 

att samtliga berörda alternativ innehåller såväl preliminära 
investeringskostnader som möjliga tidsplaner.  

Utredningen och underlaget enligt Sebastian Jaktling (S) bör 
sedermera leda till att nämnden arbetar in detta såväl i den 
strategiska lokalförsörjningsplanen, kommande ekonomi- och 
verksamhetsplanering samt i nämndens handslingplan 2024–2027. 

Underlag för beslutet 
 Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse 2022-09-22 

Skrivelse från Sebastian Jaktling (S) Nya istider i Lunds 
kommun (denna skrivelse) 
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 Skrivelse från Sebastian Jaktling (S) Nya istider i Lunds 
kommun, 2022-04-04 

Ärendet 
I skrivelsen från Sebastian Jaktling (S) hänvisas till ett brev till 
kultur- och fritidsförvaltningen i december 2021 lyfter där Lunds 
konståkningsklubb återigen behovet av mer istid. I brevet framgår 
det tydligt att bristen på istid innebär att konståkningsklubben 
tvingas tacka nej till nya utövare. I brevet lyfts det också fram att 
tillgången på istider i Lund är avsevärt sämre än i jämförbara 
kommuner såsom Umeå och Huddinge. Även ishockeyföreningen 
Lund Giants har tidigare lyft fram att deras verksamhet påverkas 
negativt av den bristande tillgången på istid. 

Vidare menar Sebastian Jaktling (S) att Lunds kommun måste 
påskynda arbetet med framtagandet av mer istider. Prioriterat i 
detta enligt Sebastian Jaktling (S) är att lösa tillgången på fler istider i 
befintligt läge i arenaområdet, men även andra kompletterande 
placeringar bör utredas. Utredningen enligt Sebastian Jaktling (S) 
behöver göras i nära samarbete med berörda föreningar, så att 
åtgärderna möter de behov och önskemål som föreningarna har. 
Utöver möjliga placeringar enligt Sebastian Jaktling (S) bör även 
preliminära investeringskostnader samt möjliga tidsplaner tas fram 
för de olika alternativen. 

Utredningen och underlaget enligt Sebastian Jaktling (S) bör 
sedermera leda till att nämnden arbetar in detta såväl i den 
strategiska lokalförsörjningsplanen, kommande ekonomi- och 
verksamhetsplanering samt i nämndens handlingsplan 2024–2027. 

Kultur- och fritidsförvaltningens kommentarer 
Kultur- och fritidsförvaltningen delar uppfattningen om att det finns 
behov av mer istid och isytor i Lunds kommun. Detta har 
konkretiserats i bland annat kultur- och fritidsförvaltningens arbete 
med Idrottsstråket och specifikt kring Arenaområdet i Lunds 
kommun. Både Lund Giants och Lunds konståkningsklubb vill se en 
utökning av isyta på Arenaområdet, vilket är i linje med kultur- och 
fritidsförvaltningens bedömning. Vidare har även samverkan med 
andra kommuner kring tillgång av istid och yta diskuterats, men 
behoven och tillgången av isyta i andra kommuner och befintliga 
anläggningar är också bristfälliga. 

I de delar som arbetet avser utökad istid på Arenaområdet föreslår 
kultur- och fritidsförvaltningen i samverkan med föreningslivet även 
en ”off-ice” yta (träning utanför isen, exempelvis uppvärmning, 
kondition, smidighet, styrka, spänst, vighet, teknik) för att 
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effektivisera träningstiden på is och skapa bättre förutsättningar för 
den organiserade idrotten.  

Kultur- och fritidsförvaltningen anser att det är viktigt att se 
helheten och hålla ihop de samlade planerna för Idrottsstråket och 
Arenaområdet för den långsiktiga och bästa lösningen för idrotten i 
Lunds kommun. Kultur- och fritidsförvaltningen bedömer att det 
finns en risk att fördröja processen med Arenaområdet genom en 
separat utredning om ny ishall på aktuell plats. Planeringen för 
Arenaområdet och Idrottsstråket är redan idag en komplex process. 
En alternativ placering av ishall är av föreningslivet idag inte 
önskvärd.  

Barnets bästa 
Barnets bästa har beaktas i ärendet.  

Ekonomiska konsekvenser 
De ekonomiska konsekvenserna behöver konkretiseras och beaktas i 
framtida utredningar och beslutsunderlag.  

 
 
 
 
Mårten Hafström 
kultur- och fritidsdirektör 

Jari Kajanne 
idrotts- och fritidschef 

Beslutet skickas till 
För verkställighet eller motsvarande åtgärd: 
Akten 
 
För kännedom: 
Sebastian Jaktling (S) 
Lunds Konståkningsklubb 
Lund Giants Hockey  
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